
Z á p i s n i c a 

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sľažanoch 
konaného dňa 28.01.2011 

 
Druhé zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Sľažanoch otvoril a viedol starosta Ing. Jozef Magát.  Po otvorení 
privítal  prítomných poslancov /9/,  hlavného kontrolóra obce p. Rudolfa Baču a ostatných hostí. Nakoľko sú 
prítomní všetci poslanci, zasadnutie je uznášaniaschopné. 
 
K bodu 1. 
Z dôvodu, že p. Rastislav Barta sa nezúčastnil ustanovujúceho zasadnutia OZ (ospravedlnil sa) zložil sľub 
poslanca OZ na dnešnom zasadnutí. – príloha č. 1 
p. starosta – vyzval overovateľov zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia, aby svojimi podpismi potvrdili 
správnosť zápisnice. 
 
K bodu 2. 
Za overovateľov dnešnej zápisnice sú určení: Ing. Silvia Bačová, p. Rastislav Barta 
Starosta navrhol, aby bola zriadená komisia, ktorá spracuje konečný návrh uznesenia z 2. zasadnutia OZ 
v zložení: p. Peter Ďurica, p. Marián Ivanič, p. Milan Jankovič. 
Zapisovateľku menoval Eriku Magátovú. 
Starosta požiadal o doplnenie nového bodu programu – Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu obce – 
nový bod 8.  Poslanci hlasovali o novom programe, ktorý bol odsúhlasený v nasledovnom znení:  
 

1. Otvorenie zasadnutia a procedurálne záležitosti 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Oboznámenie sa s finančnou situáciu obce 
4. Správa hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách v roku 2010 
5. Plán práce hlavného kontrolóra na I. polrok 2011 
6. Prejednanie VZN obce 
7. Prejednanie žiadostí o dotáciu Obce Sľažany na rok 2011 
8. Stanovisko  hlavného kontrolóra k rozpočtu obce 
9. Rozpočet Obce Sľažany na rok 2011 
10. Výber dodávateľa na zabezpečenie vývozu komunálneho odpadu 
11. Rôzne  
12. Diskusia 
13. Záver 

 
 
k bodu 3./ 
Oboznámenie sa s finančnou situáciu obce 
p. starosta – oboznámil prítomných s finančnou situáciou. Obec má neuhradené faktúry z roku 2010 v sume 
38.200,- €.  

 Niektoré faktúry by už boli uhradené, no za elektrickú energiu obec v mesiaci január 2011 doplácala 
14.000,€ len v jednej faktúre, ešte sú neuhradené ďalšie faktúry za nedoplatok elektrickej energie. . 
Je potrebné urobiť opatrenia, nakoľko náklady na elektrickú energiu sú neúmerne vysoké. 
V cintorínoch a ďalších objektoch vo vlastníctve obce sú ističe (80 A), ktoré vôbec nie sú potrebné 
(postačili by slabšie) a mesačne sa za ne platia veľké peniaze. Už dávno sa mali vymeniť. Rovnako aj 
ističe na verejnom osvetlení (60 A), to všetko sú peniaze, ktoré obec mohla použiť na iné potrebné 
veci. Navrhol, aby sa VO vypínalo v noci (od 23,30 h. do 04,30 h.) tak, ako to robia všetky okolité obce, 
inak sa nedoplatíme.  

 Odstupné bývalému starostovi – bola s ním uzatvorená dohoda, podľa ktorej by sa mu malo vyplatiť 
odstupné do konca roku 2011,  približne to vychádza okolo 500,- € mesačne.  

 Fekálne vozidlo  - bola potrebná výmena motora, zatiaľ nie je faktúra. Práce vykonávali na PD 
Neverice, po prieskume to bolo najvodnejšie riešenie.  

 Obec je nútená začať zabezpečovať vývoz TKO prostredníctvom dodávateľskej firmy, nakoľko 
vozidlo obce je vo veľmi zlom technickom stave. Pokúšali sme sa zabezpečiť jeho opravu, no žiadna 
firma sa na opravu nechce chytiť. Vývoz dodávateľsky bude obec stáť (na základe prepočtov) menej, 
ako keď vyvážalo naše vozidlo. Vývoz bude zabezpečovať veľká firma s vlastnou skládkou TKO.   

 
 



k bodu 4./ 
Správa hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách – príloha č. 2 
R. Bača – správu poslanci dostali s pozvánkou. Upozornil len na tú časť, kde sa hovorí o účtovaní penálov pre 
neplatičov. Je nevyhnutné, aby obec začala neplatičom účtovať penále a nedoplatky riešila prostredníctvom 
exekúcií. Stále je dosť neplatičov, je potrebné postupovať v súlade so zákonom, aby obec pohľadávky 
vymohla.  
Pri odovzdávaní funkcie vedúceho prevádzky Dávidovi Novotovi bývalý starosta nezabezpečil prebratie 
materiálu a náradia. Oficiálne sa neuskutočnilo žiadne preberanie, to tiež nie je správny postup. 
Hlavný kontrolór navrhol zrušiť časť uznesenia č. 7/2010, ktorým bola bývalému starostovi uložená 
povinnosť dávať si podpisovať objednávky a úhradu faktúr nad 100,- € ďalšími dvomi osobami (predseda 
fin.komisie a HK),túto povinnosť však aj napriek uzneseniu porušoval. V súčasnej dobe takéto uznesenie 
nemá opodstatnenosť.  
Poslanci hlasovali o zrušení uznesenia č. 7/2010 – bod D./ods. 1, 2, 3. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 
k bodu 5./ 
Plán práce hlavného kontrolóra na I. polrok 2011 – príloha č. 3 
p. Bača – v bode 3/ navrhol doplniť „a roky predchádzajúce“. Kontrolór robí kontrolu aj na požiadanie 
poslancov. 
Poslanci hlasovali o schválení Plánu práce HK. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 
k bodu 6./  
Prejednanie VZN 
A/ Dodatok  č. 1 k VZN č. 19/2008 – o odpadoch, ich zbere, preprave, zneškodňovaní v zmysle zákona 
č. 223/2001 Z.z. – príloha č. 4 
p. Ivanič – navrhol doplniť do dodatku formulu, aby si občania smetné nádoby približovali na vzdialenosť 
1,50 m od cesty, nakoľko tam kde je veľmi veľká vzdialenosť po hranicu nehnuteľnosti (napríklad Lúky) 
zdržiava, keď sa musia nádoby prenášať. Ak sú nádoby ťažké a majú takto vyzbierať smeti v celej obci je to 
fyzicky náročné.  
Poslanci hlasovali o doplnení a o schválení Dodatku č. 1 k VZN č. 19/2008 o odpadoch. 
 Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 
B/ VZN č. 1/2011 – Požiarny poriadok obce Sľažany – príloha č. 5 
p.starosta – obec už mala mať toto VZN v minulosti schválené. Keďže nebolo, pripravili ho teraz  spoločne 
s p. Dušanom Mihokom a členmi DHZ.  
Zriaďovacia listina obecného hasičského zboru – je predložený návrh, doposiaľ obecný hasičský zbor 
nebol zriadený – príloha č. 6. 
Poslanci hlasovali o schválení VZN č. 1/2011 – Požiarny poriadok obce Sľažany. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
Poslanci hlasovali o schválení Zriaďovacej listiny OHZ 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 
C/ VZN č. 2/2011 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ a dieťa  ŠZ na rok 2011—
príloha č. 7 
p. starosta – VZN sa odsúhlasuje každý rok na základe schválených koeficientov. 
Poslanci hlasovali o schválení VZN č. 2/2011. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 
k bodu 7./ 
Prejednanie žiadostí o dotáciu Obce Sľažany na rok 2011  
Žiadosť Jednoty dôchodcov Slovenska –príloha č. 8 
Žiadosť Slovenského zväzu záhradkárov ZO Sľažany - príloha č. 9 
Žiadosť Klubu slovenských turistov  „Pustovník“ Sľažany  - príloha č. 10 
Žiadosť Slovenského červeného kríža  - príloha  č. 11 
Žiadosť Slovenského zväzu chovateľov – príloha č. 12 
V rozpočte sa uvažuje so sumou 300,- € pre organizácie. Pre všetkých päť organizácií bola navrhnutá  suma 
po 60,- €.  
Žiadosť Obecného futbalového klubu Sľažany – požadovali sumu  6 600,- € - príloha č. 13 
p. Vician – možno sa niekomu zdá, že OFK žiada príliš veľa, no táto suma pokryje iba energie, rozhodcov 
a delegátov. Ďalšie výdavky sú s prevádzkovaním ihriska, prácou hospodára, kosenie a iné nevyhnutné 



výdavky.  V prípade, že by neboli prostriedky odsúhlasené, OFK tieto výdavky nezvládne z vlastných 
prostriedkov a bol by ohrozený futbal v Sľažanoch.  
Ing. Tullová – ihrisko a kabíny sú majetkom obce, treba pouvažovať o tom, či by nebolo možné údržbu, 
kosenie a niektoré ďalšie veci zabezpečovať cez OÚ.  
Poslanci navrhli výšku dotácie pre OFK Sľažany  5300,- €. 
Poslanci hlasovali o navrhnutej výške dotácií pre jednotlivé miestne organizácie. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 
k bodu 8./ 
Stanovisko hlavného kontrolóra obce k rozpočtu obce na rok 2011 – príloha č. 14 
p. Bača – rozpočet bol zostavený v spolupráci s finančnou komisiou. Možnosti boli obmedzené, zostavený je 
tak, ako to bolo možné. Upozornil na skutočnosť, že za odvoz TKO obec veľa dopláca (výdavky sú oveľa vyššie 
ako príjmy). V tomto roku budú oveľa nižšie podielové dane ako boli vlani, toto všetko musí byť zohľadnené 
v rozpočte.  
Poslanci zobrali správu HK na vedomie.  
 
k bodu 9./ 
Rozpočet obce Sľažany na rok 2011- príloha č. 15 
p. starosta – rozpočet pripravila finančná komisia, poslancom bol doručený spolu s pozvánkou, vyzval preto 
poslancov,  aby sa k návrhu vyjadrili.  
p. Ivanič – po ukončení rekonštrukcie HZ  sa tam bude vykurovať plynom. Informoval sa kto bude platiť 
náklady na kúrenie. 
p.starosta – zatiaľ táto položka nebola zahrnutá do rozpočtu, určite bude potrebné aspoň temperovať. 
Dorieši sa to po ukončení stavby. V priebehu roka je možné robiť úpravu rozpočtu.  
Poslanci hlasovali o návrhu rozpočtu na rok 2011. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 
k bodu 10./  
Výber dodávateľa  na zabezpečenie vývozu komunálneho dopadu 
p.starosta – obdržal 3 ponuky, najlepšia ponuka bola od firmy z Veľkého Ďuru, tá aj zbierala TKO 2x, no po 
skúsenosti a informovaní sa na okolitých obciach, kde s nimi začali spolupracovať a pre ich nespoľahlivosť 
skončili, bude lepšie uzatvoriť zmluvu s firmou SITA Slovensko, je to veľká firma s dlhoročnými 
skúsenosťami. Cenová ponuka, ktorú predložili je nižšia ako náklady, ktoré sme mali keď si obec zbierala 
odpad vlastným vozidlom a pracovníkmi. Navrhol uzatvoriť zmluvu s firmou SITA Slovensko.  
 Ďalej navrhol odpredať vozidlá – Kukavoz a Renault. Kukavoz je v takom stave, že jeho oprava (výmena celej 
nadstavby a opravy, ktoré sa robili takmer pri každom vývoze) by bola veľmi nákladná a z dôvodu, že 
dodávateľsky dokážeme zabezpečiť vývoz lacnejšie, je to nerentabilné. Dodávateľská firma má vlastnú 
skládku, všetky smeti zoberie naraz, kým naše vozidlo sa musí otáčať aj 4x, je potrebné zamestnávať ďalších 
ľudí, ktorí smeti budú zbierať.  
Reanult – je riziko na takom vozidle vôbec jazdiť, je vo veľmi zlom technickom stave.  
Poslanci hlasovali o odpredaji vozidla LIAZ (kukavoz) a vozidla RENAULT. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 
K bodu 11./ 
Rôzne 
A./ p. starosta – oboznámil poslancov s tým, že p. Halamová (pri cintoríne) odpredáva záhradu pri rodinnom 
dome. Nakoľko v minulosti sa uvažovalo o tom, že časť pozemku odkúpi obec na vybudovanie odstavnej 
plochy pri cintoríne, dohodol s p. Halamovou, že ponechá pre potreby obce plochu na celú šírku jej záhrady 
v dĺžke 16,00 m od hranice cintorína. Podľa finančných možností by obec potom odkúpila túto časť pozemku 
a vybudovala tam odstavnú plochu. Je potrebné počítať do budúcnosti s takouto investíciou.  
 
B./ p. starosta – približne pred rokom bola zriadená prevádzkáreň pri OÚ. Prevádzkáreň však funguje len na 
papieri, nič sa nerobí inak ako predtým, obec má len zvýšené náklady. Je úplne zbytočné, aby figurovala na 
obci prevádzkáreň, obec poskytuje len služby obyvateľstvu. Preto ju navrhol zrušiť.  Naďalej bude 
v prevádzke fekálne vozidlo, kontajnerové vozidlo a avia.  
Poslanci hlasovali o zrušení prevádzkárne pri OÚ. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 
C./ p. starosta  - v zmysle zákona o obecnom zriadení obec môže udeliť čestné občianstvo významným 
rodákom. Náš rodák Ing. Rudolf Hlavačka oslavuje jubileum, 60 rokov. Nakoľko je nápomocný obci v rôznych 
oblastiach, zasadzoval sa aj o výstavbu multifunkčného ihriska, pridelenie vozidla hasičom, pomáhal pri 



zabezpečovaní povodní a iné. Zviditeľňuje obec Sľažany. Starosta navrhol začať s udeľovaním čestného 
občianstva rodákom, ktorí nejakým spôsobom obec zviditeľňujú a pomáhajú. Vyzval poslancov, aby sa 
vyjadrili.  
Mgr. Karáčová – oboznámila poslancov s dôvodmi udelenia čestného občianstva. Dňa 2.2.2011 budú Ing. 
Hlavačkovi udelené ďalšie významné ocenenia, okrem iného aj od mesta Nitra, preto by bolo vhodné na 
takomto fóre zviditeľniť našu obec. 
Poslanci hlasovali o udelení čestného občianstva Ing. Rudolfovi Hlavačkovi. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 
K bodu 12./ 
Diskusia 
A./ p. Ivanič – čo sa podniklo ohľadne výrubu platana v parku? 
p. starosta – platan bol obhliadnuť Ing. Požgaj zo Štátnej ochrany prírody v Nitre a vydal stanovisko, 
v ktorom skonštatoval, že platan „má dobrý zdravotný stav. Dlhodobé zamokrenie pôdneho profilu však môže 
spôsobiť poškodenie koreňovej sústavy a tým aj poškodenie celej dreviny. V tomto prípade je potrebné 
zabezpečiť odtok vody z predmetnej lokality, prípadne ešte vykonať opílenie jedinca so stabilizáciou 
a zmenšením koruny stromu. Tento zásah je potrebné vykonať tiež za účasti odborne spôsobilej osoby.“ ŠOP 
teda nesúhlasí s vypílením platanu.  
Starosta opätovne požiada ŠOP o obhliadku (prvej obhliadky sa zúčastnil p. Podhorský). Platan sa stále viac 
a viac nakláňa a ohrozuje bezpečnosť, preto bude tlačiť na to, aby ho bolo možné odstrániť.  
Poslanci súhlasia s tým, aby starosta požiadal ŠOP o súhlas na výrub platanu, nakoľko ohrozuje 
bezpečnosť.  
 
 
 

Uznesenie č. 2/2011 
z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sľažanoch 

konaného dňa 28.01.2011 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sľažanoch: 
A./ B e r i e   n a   v e d o m i e: 

1./ Zloženie sľubu poslanca p. Rastislava Bartu.  
2./ Správu starostu o finančnej situácii obce. 
3./ Správu hlavného kontrolóra obce Sľažany o vykonaných kontrolách v roku 2010. 
4./ Stanovisko hlavného kontrolóra obce Sľažany k návrhu rozpočtu obce na rok 2011. 

 
B./ S c h v a ľ u j e:  

1./ Zrušenie časti uznesenia č. 7/2010, bod D, ods. 1, 2, 3. 
2./ Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Sľažany na I. polrok 2011. 
3./ Dodatok č. 1 k VZN č. 19/2008 o odpadoch, ich zbere, preprave, zneškodňovaní v zmysle 
zák.č. 223/2001 Z.z. platné pre obec Sľažany. 
4./Zriadenie Obecného hasičského zboru Sľažany. 
5./ VZN č. 1/2011 – Požiarny poriadok obce. 
6./ VZN č. 2/2011 – o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa 
školského zariadenia na kalendárny rok 2011. 
7./ Dotácie pre spoločenské organizácie na rok 2011 vo výške 300,- € (rozdelené rovnakým 
podielom na počet podaných žiadostí – 5 žiadostí – po 60,- €) 
8./ Dotáciu pre Obecný futbalový klub na rok 2011 vo výške 5 300,- €. 
9./ Schvaľuje rozpočet obce Sľažany na rok 2011. 
10./ Zrušenie prevádzky pri Obecnom úrade Sľažany. 
11./ Odpredaj osobného motorového vozidla Renault. 
12./ Odpredaj nákladného motorového vozidla Liaz – kukavoz. 
13./ Udelenie čestného občianstva k životnému jubileu rodákovi p. Ing. Rudolfovi Hlavačkovi.  
 

C./ P r e r o k o v a l o:  
 1./ Žiadosti spoločenských organizácií v obci o dotácie na rok 2011. 
     2./ Žiadosť Obecného futbalového klubu Sľažany o dotáciu na rok 2011.  



 
 
k bodu 13./ 
Záver 
Starosta poďakoval prítomným za účasť. 
 
 
Zapísala: Erika Magátová 

 
 
 
 
Ing. Jozef  M a g á t        Mgr. Beáta Karáčová 
     starosta obce                    zástupca  
 
 
 
 
Overovatelia: 
 
Ing. Silvia Bačová                 Rastislav Barta 
  
 


